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Koje mere će važiti za Novu godinu 

Krizni štab doneo je odluku da neće biti organizovanog dočeka Nove godine niti reprize. Odlučeno je i da 

31. decembra i 1. januara restorani i kafići rade do 18 sati, a prehrambeni objekti do 20 sati. 

Krizni štab doneo je odluku da 31. decembra i 1. januara restorani i kafići rade do 18 sati, a prehrambeni 

objekti do 20 sati. 

Mere koje su na snazi ostaju do 11. januara, a današnje odluke Kriznog štaba važe samo za 31. decembar 

i 1. januar. 

Sutra će zasedati Vlada Srbije. 

Sednica Kriznog štaba održana je u Palati "Srbija" i nakon njenog završetka nije bilo zvaničnog obraćanja 

medijima. Konferencija za novinare biće održana sutra u 15 sati, na kojoj će biti predstavljene detaljne 

odluke. 

Mere koje su već na snazi 

Podsetimo, prema ranijoj odluci Vlade, objekti i ustanove iz oblasti kulture, mogu da rade svakog dana 

do 21 čas. 

U skladu sa ranije donetim merama, ugostiteljskim objektima je dozvoljeno da obavljaju delatnosti 

dostave hrane non-stop, 24 sata, sedam dana u nedelji, kao i ostalim privrednicima čija je to osnovna 

delatnost. 



 
 

Takođe, apoteke i benzinske pumpe (delatnost prodaje goriva) mogu da rade non-stop, svakoga dana 

bez ograničenja. 

Ordinacije i laboratorije koje pružaju medicinske usluge mogu da rade tokom čitavog dana, uključujući i 

vikend. 

Prodavnice prehrambene industrije, trgovinske radnje, maloprodajni objekti kao i trafike, kiosci i slično, 

gde se po pravilu ne ulazi u objekat prilikom kupovine, mogu raditi i radnim danima i vikendom do 21 

čas. 

 

 

U "Mišoviću" jedan čovek uradi posao za troje, dr Ignjatović očekuje još jedan talas posle Božića 

U Kliničko-bolničkom centru "Dr Dragiša Mišović" leči se oko 240 pacijenata, od kojih je 70 u jedinicama 

intenzivne nege. Dr Duška Ignjatović, načelnica anestezije rekla je za RTS da se za njih posao ne 

smanjuje. Istakla je da se posole Božića očekuje još jedan talas, jer su tržni centri su maksimalno 

popunjeni, ljudi nose maske, ali to nije dovoljno. 

Kliničko-bolnički centar "Dr Dragiša Mišović" je gotovo sve vreme tokom ovih 10 meseci teške borbe, u 

kovid sistemu. 

Prve pacijente primili su u prvim danima epidemije koronavirusa.  

Posldenjih dana je manji broj pozitivnih pacijenata u celoj zemlji. Lekari u mnogim ustanovama kažu da 

imaju veći broj otpusta nego prijema. 



 
 

Dr Duška Ignjatović, načelnica anestezije KBC "Dragiša Mišović" rekla je za RTS da je u toj ustanovi oko 

240 pacijenata, a u jedinicama intenzivne nege je više od 70. 

Ističe da se za anesteziologe posao ne smanjuje, oko 40 pacijenata je na nekoj vrsti mehaničke 

ventilacije. 

"Tokom čitave godine bili smo popunjeni do poslednjeg mesta, i u decembru smo imali između 30 do 50 

pacijenata koje otpuštamo ali isto toliko i primamo, do pre neki dan bili smo do poslednjeg kreveta puni, 

dok nije otvorene bolnica u Batajnici, sada je to nešto manje", kaže Ignjatovićeva. 

Govorećo o starosnoj strukturi pacijenata, dr Ignjatović kaže da je to srednje doba - 60 godina, srednje 

godine su najzastupljenije sa teškom kliničkom slikom. 

Izazovni period pred nama zbog praznika 

Ignjatovićeva je rekla da je izlišno ponavljati da treba biti odgovoran, predstoje praznici, razumemo 

potrebu ljudi da se okupe, ali godinu dana nismo stali, puno se doktora i sestara razbolelo - sada su ti 

timovi nešto manji, jedan čovek praktično ostaje da uradi posao za troje. 

"Medicinski deo se ne slaže sa popuštanjem - ako kafići rade do 18, kakva je razlika da li je do 23 ili do 18 

sati - ako je puno ljudi na jednom mestu, virus se prenosi, posle Božića očekujemo još jedan talas. Tržni 

centri su maksimalno popunjeni, ljudi se tiskaju u tržne centre, imaju maske ali to nije dovoljno, 

osetićemo to vrlo brzo", istakla je Ignjatovićeva. 

Doktorka u ulozi pacijenta  

Gvoreći o borbi sa koronom, doktorka je rekla da je bilo teško par dana, jer su u velikoj koncentraciji 

virusa. 

"Koncetracija virusa u jedinicama intenzivnog lečenja i procedure koje anesteziolozi rade su visoko 

rizične, od čitavog anesteziološkog tima samo par ljudi se nije razboleo. Umor čini svoje, radimo noćne 

smene, imunitet obara takav rad i stres", ispričala je ona. 

"Oporavila sam se, vratila sam se, moramo imati snagu, imate i sada mlade ljude koji se bore za život", 

podvukla je dr Ignjatović. 

Govoreći o tome da li je bilo straha, kaže da nije bilo prijatno ako imate temperaturu od 39 šest, sedam, 

osam dana, jer tada svašta čoveku prolazi kroz glavu. 

"Znamo kako su i mladi ljudi završavali, bilo je mnogo situacija gde nije moglo ništa da se uradi, pravog 

leka protiv korone nema. Nije bilo prijatno, par dana, ali dobro se završilo", zaključila je dr Ignjatović. 

 



 
 

 

 

KORONA PRESEK PO GRADOVIMA: Bolje je, manje zaraženih u celoj Srbiji! 

Broj novoobolelih od korone danas je u padu. Beležimo manje od 3.000 zaraženih, dok je u prestonici 

Srbije mnogo manje od 1.000 novozaraženih, tačnije njih 683. 

Ipak, Beograd je i dalje prvi po broju zaraženih, ali je ta brojka drastično opala u odnosu na ranije, kada 

je u glavnom gradu bilo više od 50 odsto svih zaraženih. 

Sledeći na listi žarišta je Novi Sad sa 146 novoobolelih, a onda i Niš sa 135 novih slučajeva. U Kragujevcu 

je u poslednja 24 sata bilo 72 zaraženih, u Kraljevu 65, a u Šapcu 62. 

Manje od 50 novozaraženih beleži Pančevo - njih 47, zatim Jagodina i Subotica 46, dok je u Zrenjaninu 42 

novoobolelih. 

U ostalim gradovima Srbije je manje od 40 novih slučajeva u poslednja 24 sata. 

 

 



 
 

 

 

Vučić: Do kraja januara Fajzerovu vakcinu primiće i svi koji RADE U KOVID SISTEMU, prve količine 

ruske vakcine stižu do kraja godine 

- Pre kraja godine u našu zemlju treba da stignu i prve količine vakcine iz Rusije, ali vakcinisanje tom 

vakcinom će biti tek kada naše zdravstvene ustanove daju odobrenje. Razgovaramo i sa kineskim 

proizvođačima, čim oni odobre vakcinu, kupićemo je - rekao je na današnoj godišnjoj pres konferenciji 

predsednik Srbije Aleksandar Vučić. 

Prma njegovim rečima, u januru kreće na nedeljnom nivou isporuka Fajzerove vakcine, trebalo bi da 

stigne do 77.000 doza, a posle korisnika staračkih domova, prelazi se na vakcinisanje onih koji rade u 

kovid sitemu. 

- Od 4. januara dolazi novi kontigent vakcina i od tada će stizati stalno. Do 27. janaura ukupno do 77.000 

doza. Posle vakcinacije ljudi u staračkim domovima, slede medicinski radnici u kovid sistemu, oni koji 

nisu preležali koronu odnosno nemaju antitela, i tako ćemo zaštiti medicinski sistem - istakao je Vučić. 

On je još rekao da se, osim rekonstrukcije kliničkih centara, ide su u rekonstrukciju domova zdravlja, a 

počeće i gradnja bolnice u Gračanici, kao i dom zdravlja u Borči. 

"Najmanje smrtnih slučjava od korone" 

On je istakao i da imamo manje smrtnih slučjava od korone od svih u regionu. 

- Po broju mrtvih Srbija je na samom začelju. Svi su ispred nas. I u apsolutnim brojevima. Što se tiče 

stope smrtnosti na začelju smo - rekao je Vučuć. 



 
 

Kako je rekao, proporcionalno broju stanovnika imamo najmanji broj žrtava korone u regionu, "jer 

imamo i najveći broj hospitalizovanih". 

"Primiću neku od sledećih vakcina koje stignu" 

Upitan koju će vakcinu protiv korone da primi, Vučić je rekao: 

- Ja ću da primim neku od sledećih vakcina koje budu došle. I Zlatibor Lonačar (ministar zdravlja), on će 

rusku, ja kinesku ili obrnuto, ili će on "Dždonson i DŽonson", ja "Astra Zeneku" ili obrnuto... koju god - 

odgovorio je Vučić. 

Vučić na novogosišnjoj konferenciji govori o godini koja je iza nas, izazovima sa kojima se Srbija 

suočavala, rezultatima u borbi protiv korone, spoljnoj politici, kao i ključnim planovima za 2021. godinu. 

Danas u 15 časova zaseda Krizni štab za borbu protiv korona virusa koji treba da donese mere koje će 

važiti tokom novogodišnjih praznika. Kako smo pisali, u opticaju su četiri varijante, a više o tome 

pročitajte u odvojenoj vesti. 

 

 

APV ODOBRILA SREDSTVA VRŠAČKOJ BOLNICI: 5,6 miliona dinara za digitalizaciju rendgenskog 

sistema 

POKRAJINSKA vlada danas je donela rešenje da se Opštoj bolnici u Vršcu usmeri 5,6 miliona dinara. 

Tim novcem će se finansirati projekat digitalizacije stacionarnih konvencionalnih radiografskih sistema, 

za potrebe službe za radiološku dijagnostiku, što je posebno značajno u trenucima kada se suočavamo sa 

pandemijom korona virusa. 



 
 

Pre dva meseca APV je za vršačku bolnicu obezbedila i novac za opremanje podstanice za centralno 

snabdevanje kiseonikom, što je medicinarima u velikoj olakšalo rad, a pacijentima, koji se leče na kovid-

odeljenju, omogućilo da u svakom momentu mogu da dobiju kiseoničku potporu. 

 


